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Typ zápisu Porada pracovníků ORP  
Termín konání 07.03.2017 

Název akce Porada pracovníků obecních úřadů obcí s rozšířenou 
působností Zlínského kraje (kteří vykonávají státní 
správu na úseku státní památkové péče), za účasti 
zástupců Památkové inspekce 

Účastníci porady Viz prezenční listina 

 

Úvod 

Místo zasedání:                           Krajský úřad Zlínského kraje, třída Tomáše Bati 21 
Začátek a konec jednání:           09:00 – 13:00 
Počet přítomných:                      (35) 
Počet omluvených:                     (1) 
Počet neomluvených:                 (0) 

 

Program jednání 

09:00 - 09:15   
Přivítání a zahájení porady, úvodní slovo – Ing. Alena Pospíšilová, KÚ ZK 
  
09:15 – 12:00  
Nový přestupkový zákon ve vazbě na památkovou péči –  JUDr. Martin Zídek, Památková 
inspekce MKČR 
Postoj k případům obdobným jako Dolní Javoří – PhDr. Jindřich Noll, Památková inspekce 
MKČR  
 
12:00 - 13:00  
Přestávka 
 
13:00 - 14:00             
Diskuse  
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1) Zahájení a úvodní slovo – Ing. Alena Pospíšilová 

Poradu zahájila úvodním slovem Ing. Alena Pospíšilová, která přivítala zástupce Památkové inspekce 

MKČR, ředitelku NPÚ-ÚOP v Kroměříži a všechny přítomné. Stručně nastínila body, jimž bude porada 

věnována a následně předala slovo hlavním přednášejícím. 

 

    2) Nový přestupkový zákon ve vazbě na památkovou péči – JUDr. Martin 
Zídek, Památková inspekce MKČR 

 
Slova se ujal ředitel Památkové inspekce JUDr. Martin Zídek, který svůj příspěvek věnoval zákonu č. 
250/2016 Sb., O odpovědnosti za přestupky a řízení, účinnému od 01.07.2017. Jeho příspěvek je 
přílohou tohoto zápisu. 

  

Postoj k případům obdobným jako Dolní Javoří – PhDr. Jindřich Noll, 

Památková inspekce MKČR 

 Jeho příspěvek je přílohou tohoto zápisu.    

     3) Diskuse 

V průběhu diskuse bylo zástupci Památkové inspekce odpovídáno na individuální dotazy z oblasti 

památkové péče.  

      4) Závěr 

Na závěr porady poděkovala Ing. Alena Pospíšilová hostům za jejich příspěvky, které obsahovaly 

mnoho užitečných poznatků a informací. Dále poděkovala všem přítomným za dosavadní spolupráci a 

popřála jim mnoho dobrého do budoucna. 

 

      

 

 


